
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

Faluortens biodlarförening 

Protokoll styrelsemöte 

 

Dag:  tisdagen den 12 mars 2024 

Plats:  Via Jitsi 

Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 

  Anna Brorsson, sekreterare 

  Kenneth Lehto, kassör 

Svante Nordlander, §§6-11 

Raymond Nykvist, ledamot 

 

Gunilla Streijffert, valberedningen 

Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 

 

Frånvarande: David Isaksson 

  Torbjörn Petersson 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

 

Christoph öppnade mötet.   

a) Närvaro 

Närvaro noterades. 

b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 

Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 

sekreterare. 

c) Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 

vederbörligen utlyst. 

d) Protokolljusterare 

Raymond och Kenneth valdes till att justera mötesprotokollet. 
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§ 2 Föregående protokoll 

Protokollet godkännes och lades till handlingarna. 

 

Protokollet ligger på föreningens hemsida. 

 

  

§ 3 Utvärdering temakvällar i samarbete med Studieförbundet 

Vuxenskolan 

Jerk informerade om de temakvällar som hållits. 

 

6 februari tema: Blomningskalendern , ca 10 närvarande 

20 februari tema: Stödfodring o metabolism, ca 8 

närvarande 

 

Den anpassade blomningskalendern är ännu inte helt färdig. 

Arbetet med den pågår. 

 

Receptet på pollenersättning som presenterades på 

temakvällen läggs ut på hemsidan. 

 

Temakvällarna diskuterades och bedömdes ha varit lyckade. 

Lokalen hos Studieförbundet fungerade väl och var lagom i 

storlek för antalet deltagare. 

 

Också Studieförbundet har gjort en utvärdering av kvällarna. 

 

Diskuterades ev temakvällar nästa vinter. Ämnen och vilka 

som kan leda träffarna tas upp redan vid sommarens 

bigårdsmöten. Med en tidig planering kan träffarna bli ännu 

bättre. Kanske är det möjligt att hålla hela tre träffar. 

 

 

§ 4 Sommarens bigårdsmöten  

Sommaren tre planerade bigårdsmöten diskuterades. 

Samtliga kommer starta kl 10:30. 

 

Lördagen den 8 juni hos Christoph i Aspeboda 

Tema: enkel drottningsodling. 
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Christoph har, i enlighet med vad som beslutades vid förra 

styrelsemötet, bjudit in Tuna-Borlänge Biodlarförening. Mötet 

arrangeras som ett ”över-gränsen-möte”. 

 

Lördagen den 6 juli, mötet inleds hos Jan-Erik Böhlmark för 

att sedan fortsätta hos Bitte Wärmström 

Tema: Pollenhantering 

Vid mötet kan Jerk visa hur man gör egen pollenmat och olika 

pollenfällor. 

 

Lördagen den 24 augusti hos Gösta Edström 

Tema honungsberedning och ympning samt invintring 

 

§ 5  Distriktets årsmöte 

Christoph informerade om distriktets årsmöte den 10 februari 

och den styrelse som då valdes. 

Konstituerande möte hölls i söndags. Christoph fortsätter som 

bihälsoansvarig och Gunilla är utbildningsansvarig. 

Ev kommer distriktet hålla en temadag i maj på Lilltorpet. 

Datum är ännu ej satt. Christoph kommer skicka ut upprop om 

hjälp vid temadagen. 

 

§ 6  Årets honungsbedömning 

Plan för årets honungsbedömning diskuterades. Styrelsen 

föreslår sammankallande i honungsbedömningskommitéen att 

inlämnande av honungsburkar ska kunna göras i samband 

med bigårdsmötena och att bedömning görs vid två tillfällen. 

 

§ 7  Rapport från Apiscandia 

Christoph rapporterade från Apiscandia. Utöver många 

föreläsningar informerades det då om: 

• Websidan Friskabin.se, Sveriges gemensamma 

plattform för bihälsa är i drift och också de som inte är 

medlemmar i Biodlarna kommer åt sidan. 

• SBR och SLU vill starta en studie av invintring med 

honung. 
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• SBR har startat ett projekt om sammetsgetingen i 

Sverige. 

• Apimondia 2025 anordnas av Danmark, Norge och 

Sverige. 

 

§ 8  Öppen bigård 

Diskuterades en gemensam dag för att hålla våra bigårdar 

öppna för allmänheten. 

Inget beslutades i frågan. 

 

§ 9  Val av ny ordförande kommande årsmöte i höst 

Christoph informerade om att han inte kommer ställa upp för 

omval som ordförande nästa år. 

De som är intresserade av att bli ny ordförande kan anmäla 

sitt intresse till Gunilla, valberedningen. 

Styrelsen beklagar Christophs beslut, men har full förståelse 

för det. 

 

§ 10 Övriga frågor 

a) Träff distriktens utbildningssamordnare 

Gunilla informerade om den digitala träff som 

utbildningssamordnarna haft. Flera nya broschyrer och 

utbildningsböcker har tagits fram. 

 

b) Nybörjarkurs 

Konstaterades att intresset för att gå nybörjarkurs är lågt. 

Ingen kurs kommer därför genomföras i Falun i år. 

 

§ 11  Avslutning 

Mötet avslutas. 
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Vid protokollet: 

 

Anna Brorsson 

 

Justeras: 

 

Raymond Nykvist   Kenneth Lehto 
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Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 


  Anna Brorsson, sekreterare 


  Kenneth Lehto, kassör 


Svante Nordlander, §§6-11 


Raymond Nykvist, ledamot 


 


Gunilla Streijffert, valberedningen 


Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 


 


Frånvarande: David Isaksson 


  Torbjörn Petersson 


 


 


§ 1  Mötets öppnande 


 


Christoph öppnade mötet.   


a) Närvaro 


Närvaro noterades. 


b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 


Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 


sekreterare. 


c) Fastställande av dagordning 


Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 


vederbörligen utlyst. 


d) Protokolljusterare 


Raymond och Kenneth valdes till att justera mötesprotokollet. 







   


 


 


§ 2 Föregående protokoll 


Protokollet godkännes och lades till handlingarna. 


 


Protokollet ligger på föreningens hemsida. 


 


  


§ 3 Utvärdering temakvällar i samarbete med Studieförbundet 


Vuxenskolan 


Jerk informerade om de temakvällar som hållits. 


 


6 februari tema: Blomningskalendern , ca 10 närvarande 


20 februari tema: Stödfodring o metabolism, ca 8 


närvarande 


 


Den anpassade blomningskalendern är ännu inte helt färdig. 


Arbetet med den pågår. 


 


Receptet på pollenersättning som presenterades på 


temakvällen läggs ut på hemsidan. 


 


Temakvällarna diskuterades och bedömdes ha varit lyckade. 


Lokalen hos Studieförbundet fungerade väl och var lagom i 


storlek för antalet deltagare. 


 


Också Studieförbundet har gjort en utvärdering av kvällarna. 


 


Diskuterades ev temakvällar nästa vinter. Ämnen och vilka 


som kan leda träffarna tas upp redan vid sommarens 


bigårdsmöten. Med en tidig planering kan träffarna bli ännu 


bättre. Kanske är det möjligt att hålla hela tre träffar. 


 


 


§ 4 Sommarens bigårdsmöten  


Sommaren tre planerade bigårdsmöten diskuterades. 


Samtliga kommer starta kl 10:30. 


 


Lördagen den 8 juni hos Christoph i Aspeboda 


Tema: enkel drottningsodling. 







   


 


Christoph har, i enlighet med vad som beslutades vid förra 


styrelsemötet, bjudit in Tuna-Borlänge Biodlarförening. Mötet 


arrangeras som ett ”över-gränsen-möte”. 


 


Lördagen den 6 juli, mötet inleds hos Jan-Erik Böhlmark för 


att sedan fortsätta hos Bitte Wärmström 


Tema: Pollenhantering 


Vid mötet kan Jerk visa hur man gör egen pollenmat och olika 


pollenfällor. 


 


Lördagen den 24 augusti hos Gösta Edström 


Tema honungsberedning och ympning samt invintring 


 


§ 5  Distriktets årsmöte 


Christoph informerade om distriktets årsmöte den 10 februari 


och den styrelse som då valdes. 


Konstituerande möte hölls i söndags. Christoph fortsätter som 


bihälsoansvarig och Gunilla är utbildningsansvarig. 


Ev kommer distriktet hålla en temadag i maj på Lilltorpet. 


Datum är ännu ej satt. Christoph kommer skicka ut upprop om 


hjälp vid temadagen. 


 


§ 6  Årets honungsbedömning 


Plan för årets honungsbedömning diskuterades. Styrelsen 


föreslår sammankallande i honungsbedömningskommitéen att 


inlämnande av honungsburkar ska kunna göras i samband 


med bigårdsmötena och att bedömning görs vid två tillfällen. 


 


§ 7  Rapport från Apiscandia 


Christoph rapporterade från Apiscandia. Utöver många 


föreläsningar informerades det då om: 


• Websidan Friskabin.se, Sveriges gemensamma 


plattform för bihälsa är i drift och också de som inte är 


medlemmar i Biodlarna kommer åt sidan. 


• SBR och SLU vill starta en studie av invintring med 


honung. 







   


 


• SBR har startat ett projekt om sammetsgetingen i 


Sverige. 


• Apimondia 2025 anordnas av Danmark, Norge och 


Sverige. 


 


§ 8  Öppen bigård 


Diskuterades en gemensam dag för att hålla våra bigårdar 


öppna för allmänheten. 


Inget beslutades i frågan. 


 


§ 9  Val av ny ordförande kommande årsmöte i höst 


Christoph informerade om att han inte kommer ställa upp för 


omval som ordförande nästa år. 


De som är intresserade av att bli ny ordförande kan anmäla 


sitt intresse till Gunilla, valberedningen. 


Styrelsen beklagar Christophs beslut, men har full förståelse 


för det. 


 


§ 10 Övriga frågor 


a) Träff distriktens utbildningssamordnare 


Gunilla informerade om den digitala träff som 


utbildningssamordnarna haft. Flera nya broschyrer och 


utbildningsböcker har tagits fram. 


 


b) Nybörjarkurs 


Konstaterades att intresset för att gå nybörjarkurs är lågt. 


Ingen kurs kommer därför genomföras i Falun i år. 


 


§ 11  Avslutning 


Mötet avslutas. 


 


 







   


 


 


Vid protokollet: 


 


Anna Brorsson 


 


Justeras: 


 


Raymond Nykvist   Kenneth Lehto 
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